
Referat fra FAU-møte, mandag 07.11.22  

Sted: Elevtorget 

Til stede: Merete Lund, Sandra Jillnevik, Tale-Marie Vestby, Ole Thomas Sydnes, Nils Håkon Sandtorp, 

Elisabeth Utsi, Frode Gabrielsen, Ida Bradley-Østensvig, Mirjam Kilen, Frida Vestby, Sofia Fossum, 

Øygun Stjärne Nodeland, Giske Sæter, Ann Helen Olafsen  

 

SAK 1: Skoleskyss  

-Rektor informerer om saken rundt skoleskyss. FAU har fått svar fra Østfold kollektiv trafikk på 

klagens som FAU sendte. Tale skriver svar på klagen som styret går gjennom før den sendes.  

- Det har vært utfordringer med avklaring av hvor Østkroken-ruten faktisk går. Bussen skal kjøre hele 

runden rundt Østkroken fram til dette blir avklart.  

- Medlemmer i FAU vil prøve å bli med på de ulike rutene for å få et inntrykk av hvordan det fungerer.   

Foreldrene må fortsette å melde inn alle avvik som gjelder skoleskyss til skolen.  

-Foreldrene må også snakke med elevene om å ikke trykke på stopp knappene i «siste liten», «for 

moro skyld». 

- FAU og skolen jobber videre med skoleskyss. Saken tas videre til SU. 

 

SAK 2: Plan for overgang barnehage - skole 

- FAU ønsker en revidering av planen. Stemmer dagens plan med hvordan det faktisk gjennomføres i 

dag? Er planen konkret nok? Hva er realistisk å gjennomføre?  

Ved overføring av informasjon mellom barnehage og skole, stilles det spørsmål: kan foreldre være 

med på dette møte om man som forelder ønsker det selv? 

-Faddere? FAU ønsker at dette skal være på plass før sommeren. 

 

SAK 3: RØRE: Oppfølging av prosjektet «Gøy på landet». 

Saken er behandlet i skolens plangruppe og de ser at skolen ikke kan drive kjøkkenhagen. De foreslår 

og fjerne plantekassene slik at det blir lettere å holde gresset nede fra gapahuken.  

- FAU er positive til å ta bort plantekassene. Kommunen er ressurser til å klippe området, slik at 

det kan brukes til andre formål. Eks. sette opp vollyballnett på sommeren? 

 

SAK 4: Kommunikasjon skole – hjem. 

Hoved kommunikasjon skal gå via Transponder blant annet pga dokumentasjon. Telefontid kontor: 

8.00-11.00 og 13.00-14.30. 

 

SAK 5: Gratistimer SFO for 1.klassinger. 



- FAU stiller spørsmål med hvorfor er de 12 timene gratis er tidfestet av kommunen? Andre 

kommuner trekker fra disse timene på faktura i slutten av mnd, uavhengig av hel eller halv 

plass. Skolen begrunner noe av spørsmålet med bemanning og at de ikke har noen form på 

påmelding av de gratis timene.  

- FAU vil se på muligheten for å endre noe på de oppsatte timene. Onsdagen ønskes å beholde 

pga aktiviteter og bemanning. FAU vil se på denne saken før neste skoleår starter for å prøve 

å få resterende av timene valgfritt.  

 

SAK 6: Lyssetting ny huske ungdomsskolen.  

-FAU ønsker lyssetting ved den nye huska på ungdomsskolen. Det kan bli fare for å få huska i hode 

når det er mørkt.  

 

SAK 7: Skolemiljø: elev- lærer relasjon (hovedsakelig u-skolen) 

- Saken gjelder tilbakemeldinger på holdninger og kommentarer fra lærere til elever på 

ungdomsskolen. FAU har mottatt flere eksempler og hendelser og på dette. Det stilles 

spørsmål ved «hvor kan elever melde opplevelsene?» Direkte med rektor, foreldre kan 

videreformidle. Sosiallærer: Geir og Nina 

- FAU tar opp saken videre på neste møte og tar den med til SU. 

 

Eventuelt: 

- Caps/ hodeplagg på skolen- FAU syntes det er ok med caps eller hodeplagg i timen. 

- Tyggis- FAU sier nei til tyggis i timene.  

- Problematikk rundt dusj etter gymtimene. FAU ønsker at kommunen ser på muligheter for å 

sette opp skillevegger i dusjene.  

 

- Minne elevrådet på at grunnen til at de fikk gå til butikken hver dag, var på grunnlag av at det 

ikke skulle kastes søppel langs veien/elevrådet være med og ta ansvar for å holde veien ren 

(minne om i SU) 

 


